
AZIO Electronics, AZIO Energy and thingnario Signed MOU for future collaboration

May 3rd,2023. Taipei Taiwan : We are excited to announce that AZIO Electronics, AZIO
Energy and thingnario had officially signed a tripartite MOU to collaborate on promoting
energy monitoring system, Saas platform businesses to Japanese market.

With this MOU, we will leverage the strengths and resources of AZIO Electronics, AZIO
Energy, and thingnario to explore Japanese markets with market proven solution and pave
the way towards a smarter, more convenient, and eco-friendly future.

We believe that this collaboration will bring added value and opportunities to our customers
and business partners. We are committed to providing excellent products and services
through continuous innovation and improvement to create greater benefits for our
customers and partners.

AZIO Electronics Co., Ltd.

AZIO is an innovative company founded in 2011 to provide customers with innovative
products by distributing and designing with worldwide advanced semiconductors.
AZIO’s products are used in a variety of markets, especially for consumer and niche market
for Greater China and Japan market. By providing both hardware and software solution,
AZIO makes customers and users side easier to adopt its solution. AZIO stands for from A to
Z, connecting In and Out. For details, please visit at www.azio-tw.com

AZIO Energy Co., Ltd.

AZIO Energy founded in 2021 to provide renewable energy D.E.P.C.M (Developing,
Engineering, Procurement, Construction, Maintainance) solution to our customers and
business partners. We are committed to providing excellent green energy solutions and
services through continuous innovation and improvement with alliance parteners to the
business owners and partners. For details, please visit at https://azio-energy.com/

tihngnario Co., Ltd.

thingnario utilizes the core technologies of IoT and AI, known as AIoT, to provide various
software services to the renewable energy industry through an innovative product line and
unique design, operating under a SaaS model. With a focus on cutting-edge, forward-looking
technologies, we assist renewable energy power plant owners and related management
teams worldwide in making informed decisions and improving plant efficiency, thereby
steadily increasing plant revenue over the long term. It is our hope to combine our
outstanding software and AI capabilities to bring revolutionary changes to the energy
industry.. For more details, please visit at https://www.thingnario.com/

http://www.azio-tw.com
https://azio-energy.com/
https://www.thingnario.com/


智源電子、智楊能源、慧景科技簽立三方合作備忘錄

2023年5月3日智源電子、智楊能源及慧景科技簽署了一份三方合作備忘錄 (MOU)，旨

在共同拓展日本市場的能源監控與管理平台商機，並推出更多創新的產品和服務。

作為擁有豐富經驗和專業知識的企業，我們深知在當今快速變化的市場中，創新及合作
是維持競爭優勢的重要因素之一。透過這份三方合作備忘錄 (MOU)，我們能夠整合智源
電子、智楊能源、慧景科技的專長和資源，以共同探索及開發日本市場所需之產品，並
打造一個更加智能、便捷和環保的未來。

我們相信這份合作備忘錄的簽署將對我們的客戶和業務夥伴帶來更多的價值和機會。
我們將不斷努力，通過不斷創新和改進，提供更加卓越的產品和服務，並為客戶和合作
夥伴創造更大的收益。

智源電子

智源電子是一家創新公司，成立於2011年，通過經銷和設計世界先進的半導體產品，為
客戶提供創新產品。AZIO的產品應用於各種市場，特別是大中華及日本地區的消費性和
利基市場。透過提供硬體和軟體服務，AZIO使客戶/用戶能夠輕鬆採用其解決方案。AZIO
代表從A到Z，連接In and Out。詳情請參閱網頁　​​www.azio-tw.com

智楊能源

智楊能源股份有限公司（Azio Energy）成立於2021年，我們提供國內太陽能電廠開發、建
置工程、維運與管理服務。從案場開發、案場設計、相關行政程序與申請、案場施工、維
運保固、及再生能源交易買賣，智楊能源提供完整涵蓋電廠生命週期中的各階段需求。

以協助業主創造最大收益。在未來，智楊能源亦規劃加入未來電力交易市場一份子，我
們規劃提出太陽能搭配儲能方案設計與後續施工，協助關注ESG的企業客戶建置光電儲

能設備；另外智楊能源也積極拓展更多如漁電、畜電共生、地熱能等各式各樣再生能源

方案。詳情請參閱網頁　https://azio-energy.com/

慧景科技

慧景科技為基於 IoT與 AI的核心技術 (AIoT)，以創新的產品和獨特的設計，藉由 SaaS的
模式，提供再生能源行業的各項軟體服務。靠著不斷進步的前瞻技術，我們協助全球的
再生能源發電案場擁有者和相關管理團隊做出最有益的決策並改善電站效率，以長期
穩定地提升電站收益。期望結合我們卓越的軟體和人工智慧能力，為能源產業帶來革命
性改變。詳情請參閱網頁　https://www.thingnario.com/

http://www.azio-tw.com
https://azio-energy.com/
https://www.thingnario.com/


AZIO Electronics Co., LTD. 、AZIO Energy Co., Ltd及び
thingnario Co., LTD.三社了解覚書の署名

　弊社AZIOは2023年5月3日にAZIO Energy及びthingnario Co., LTD.と三社の了解覚書
(MOU)に署名しました。主に共同で日本マーケットの関係事業に展開し、より多くの革新的
製品とサービスを推進していきます。
　私たちは経験豊富で専門知識を有する企業として、急速に変化しているマーケットにおい
て、継続的な革新とコラボは競争を優位的に維持するのに重要なファクターとして深く認識
しています。この三社了解覚書(MOU)から、私たちAZIO、AZIO Energy並びにthingnario Co.,
LTD.三社の専門とリソースを整合する事で、共に新たなマーケットと製品を探求し、よりス
マートで・より便利で・SDGsを実現した未来を創造してまいります。
　この了解覚書の署名により、私たちの顧客とパートナーにより多くの価値と機会をもたら
すと信じています。私たちは絶え間なく創造と向上に努め、より卓越した製品とサービスを
提供し、顧客とパートナーに更なる利益をもたらします。

智源電子股份有限公司 (AZIO Electronics Co., Ltd)

AZIOは2011年に設立した半導体商社であり、貿易と世界最先端の半導体製品の設計を通
し、顧客に革新的な製品を提供しています。AZIOの製品は様々なマーケット、特に中華圏
及び日本マーケットの消費性とニッチマーケットに応用できます。AZIOはハードウェアとソフ
トウェアの整合サービスを提供する事により、顧客及びユーザーに手軽に解決案をご採択
頂けます。
AZIOはAから Z, In and Outを繋げる事に由来しています。
詳しくはHPから。　www.azio-tw.com

智楊能源股份有限公司(AZIO Energy Co., Ltd)

智楊能源股份有限公司（Azio Energy）は2021年に設立し、太陽光発電所の開発、設置工
事、保守管理サービスを台湾国内で提供しています。現場開発、現場設計、行政の手続き
及び申請関連、現場施工、運用保守の保証、清掃及び売買まで、AZIO Energyは発電所の
運営に関わる全ての需要にお応えし、オーナー様に最大の利益が出るよう支援していま
す。将来AZIO Energyは電力取引市場の参入を企画しており、私たちは蓄電システムの設
計と施工に関する提案を行い、オーナー様の蓄電設備の設置を支援します。また、漁業・
畜産業などの分野においても、共生型発電や地熱発電など、多様な再生可能エネルギー
に取り組む予定です。
詳しくはHPから。https://azio-energy.com/

慧景科技 (thingnario Co., Ltd)
thingnario Co., Ltd.はIoTとAIをコア(AIoT)とし、革新的な製品とユニークな設計を、SaaSモデ
ルを通じて再生エネルギー業界で様々なソフトウェアサービスを提供しています。前向きに
進化し続ける技術によって、全世界の再生エネルギー発電所の所有者並びに関連する管
理グループに、最も有益な意思決定及び発電効率の改善をサ

http://www.azio-tw.com
https://azio-energy.com/


ポートし、長期的に安定した収益の向上へと繋げます。
私たちのソフトとAI能力を融合させ、エネルギー産業に革命的な変化をもたらす事を期待し
ています。
詳しくはHPから。https://www.thingnario.com/

Right to left: Cardy, CEO of thingnario Co., Ltd, Andy Chang, CEO of AZIO Electronics Co., Ltd,
David Chen, CEO of AZIO Energy Co., Ltd
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